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Cumhuriyet Halk Partisi (CHP) Genel Sekreteri Önder Sav, eski 
Genel Başkan Deniz Baykal'ın kongre isteğini "fantezi ve kişisel 
hırs olarak" değerlendirdi. Baykal ise Sav'ı durumunun 
sarsılacağından korkmakla suçladı. 

Sav, Konyevi Etli Ekmek Salonu'nda yediği öğle yemeği 
sonrasında basın mensuplarının gündeme yönelik sorularını 
cevapladı. Sav, başarılı bir referandum kampanyası 
geçirdiklerini ve partinin bütün organlarının makinenin parçası gibi ahenkli bir şekilde çalışarak 
geleceği hazırlamakla meşgul olduklarını ifade etti. Kurultay fantezileriyle meşgul olacak durumda 
bulunmadıklarını ifade eden Sav, "Kurultay yapmak, çağırmak isteyenler tüzüğü okurlar, siyasi 
partiler kanunlarını okurlar." dedi.  

Sav, CHP eski Genel Başkanı Deniz Baykal'ın kongre istediğini "fantezi ve kişisel hırs olarak" 
değerlendirdi.  

CHP Genel Sekreteri Önder Sav, daha sonra çıktığı NTV canlı yayınında da şu açıklamayı yaptı: 
"Son açıklamaları kişisel hırs olarak görüyorum, bunun dışında CHP yöneticileri olarak bir 
makinenin ahenkli dişlileri gibi çalışarak geleceği süratle hazırlamakla meşgulüz. Bunun dışında da 
hiçbir şeyle meşgul değiliz, kurultay fantezileriyle de meşgul olacak değiliz. Bunun ötesinde 
herhangi bir kişiye söyleyecek sözüm yoktur, hele hele CHP'de geride bıraktığımız 10 yılla ilgili 
değerlendirme yapmak bana yakışmaz.  

Tüzük 21 Aralık'ta 2008'de değişti, 22 Mayıs'taki kongrede de değişiklik uygulanmadı. Şimdi de 
uygulanmıyor. Tüzük değişikliğinin önündeki engel ben değilim.  

Bugünlerde 100 tane falan anahtar var galiba, anahtarların kimde olduğunu bilmiyorum. Koleksiyon 
meraklılarına sorun.  

Sayın Baykal'ın yıldız tabiriyle neyi kastettiğini anlamadım. CHP'de görev verildiği halde herkes 
yıldızlaşır, Baykal gönlünü ferah tutsun."  

BAYKAL: SUÇLAYANLARA DİKKAT  

Eski CHP Genel Başkanı Deniz Baykal, söylenmesi gerektiğine inandığı her şeyi bir parti 
sorumluluğu içinde ifade ettiğini söyledi.  

Ankara'dan Antalya'ya gelen Deniz Baykal, Antalya Havalimanı'nda gazetecilere yaptığı açıklamada, 
CHP yöneticilerinin kurultay söylemleri üzerine yaptığı son açıklamaları değerlendirdi. Baykal, 
''Söylenmesi gerektiğine inandığım her şeyi bir parti sorumluluğu duygusu içinde ifade ettim. Kendi 
durumlarının sarsılacağını düşünen bazı insanlar bu öneri karşısında suçlayıcı değerlendirmeler 
yapıyorlar. Ben söylenmesi gereken her şeyi söyledim. Benim sözlerimi dikkatle okurlarsa her şey 
bunun içinde vardır'' dedi.  

Baykal'ı Antalya Havalimanı'nda Büyükşehir Belediye Başkanı Mustafa Akaydın, CHP İl Başkanı 
Özer Ülken, ve CHP Antalya milletvekili Hüsnü Çöllü ile diğer partililer karşıladı. Baykal, 
partililerle yaklaşık bir saat VIP salonunda görüşme yaptı. 
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